
Åseda Hembygdsförening styrelsemötesprotokoll fört den 28/3 2017

hos Conny Olofsson Åseda.

Närvarande: Lisbet Bengtsson, Krister Pettersson, Conny Olofsson, Sven-Ivar Svensson, Karl-

Erik Karlsson och Susanne Johansson.

1. Ordförande Krister Pettersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Dagordningen lästes igenom och godkändes.

3. Konstituerande av styrelsen.

           Ordförande Krister Karlsson

           V. ordförande Tommy Bengtsson

           Sekreterare: Lisbet Bengtsson

           V. sekreterare: Susanne Johansson

           Kassör: Sven-Ivar Svensson

           Ledamot: Conny Olofsson och Karl-Erik Karlsson

           Ansvar byggnader: Conny Olofsson

           Ansvar Lotter: Berit Gustavsson

           Ansvar Uthyrning: Brita Johansson

           Ansvar Hemsidan: Sven-Ivar Svensson

           Ansvar Facebook: Agneta Håkansson, Lisbet Bengtsson

           Firmatecknare var för sig är: Krister Pettersson och Sven-Ivar Svensson

4. Till protokolljusterare för dagens möte valdes Susanne Johansson.

5. Föregående mötesprotokoll. Lisbet läste upp det och det godkändes och lades till 

handlingarna.

6. Ekonomisk rapport. Intäkter 6925:-. Utgifter 4974:-. Vinst 1951:- för mars månad till 

dagens datum. Första kvartalet har gått med ett minus på 8597:-.

7. Åsedabygd 2018. Eigert Pettersson är gärna med i kommitten men inte som 

sammankallande. Lisbet frågar Lasse Johannson (hennes bror) om han kan tänka sig att 

hjälpa till med intervjuer. Brita Johannson hjälper till. Krister tar kontakt med Rune Grahn 



och frågar om han kan tänka sig att vara med. (Göra filmer om industrierna i Åseda. Vilka 

industrier finns?)

8. Underhåll och vård. Gör en inventering på städdagen. 

9. Hemsidan. Vi ska lägga in bilder från våra evenemang.

10.Övriga frågor. Eftersom antalet medlemmar fortsätter att minska måste vi ställa oss 

frågan: hur gör vi för att få fler medlemmar?

           Vi har fått en förfrågan från Tobias Rudelius om vi är intresserade av en tröska. Vi tar en

           titt så får vi se om vi har plats.

           Vi måste göra en inventering av allt som finns i parken. Vi har troligen många dubletter.

11.Nästa möte blir torsdagen den 4 maj 2017 kl. 18.30 i Karinstugan.

12. Krister avslutade mötet och tackade för visat intresse. Eftersom vi var hos Conny och 

Mona så var det de som stod för ett gott fika. Även en titt på deras samling av Åsedaglas.

Sekreterare Ordförande Justerare

Lisbet Bengtsson Krister Pettersson Susanne Johansson


